

中国特钢企业协会

地址：中国 北京 东城区扬威胡同甲 1 号

TEL: 86-10-64034324

FAX: 86-10-64043595

邮箱: ssea01@263.net

网址: www.ssea.org.cn

中国特钢企业协会团体标准公告 China Special Steel Enterprises Association Announcement for Group Standards and Codes

2021 年第 04 号（总第 021 号）

No.2021-04（No.021 in total）

中国特钢企业协会批准 T/SSEA 0118.1-2021《双金属复合管 第 1 部分：衬里复合无缝钢管》、T/SSEA 0118.2-2021《双金属复合管 第 2 部分：堆焊复合无缝钢管》、T/SSEA 0118.3-2021《双金属复合钢管 第 3 部分 复合板卷制焊接钢管》、T/SSEA 0119-2021《耐高温含钨奥氏体不锈钢圆管坯》、T/SSEA 0120-2021《盘扣式脚手架用碳素结构钢和低合金高强度结构钢热轧钢带》、T/SSEA 0121-2021《鞋体增强用冷轧钢带》、T/SSEA 0122-2021《卷尺用冷轧钢带》、T/SSEA 0123-2021《美工刀片用冷轧钢带》、T/SSEA 0124-2021《园林工具用冷轧钢带》、T/SSEA 0125-2021《钢铁企业综合污水深度处理技术要求》、T/SSEA 0126-2021《钢铁企业烧结-高炉流程协同处置危险废物技术规范》、T/SSEA 0127-2021《烟气磁化熔融炉处理钢铁工业含铁尘泥技术规范》、T/SSEA 0128-2021《烟气磁化熔融炉法次氧化锌粉》、T/SSEA 0129.1-2021《烟气磁化熔融炉法回收中间产品第 1 部分再生金原料》、T/SSEA 0129.2-2021《烟气磁化熔融炉法回收中间产品第 2 部分再生银原料》、T/SSEA 0129.3-2021《烟气磁化熔融炉法回收中间产品第 3 部分再生锌原料》共 16 项团体标准发布，现予公告。详见附件。

The SSEA Group Standard (T/SSEA 0118.1-2021) for (Bi-metal composite pipe. Part1: Lined seamless steel pipe),(T/SSEA 0118.2-2021) for (Bi-metal composite pipe. Part2: Overlay welding seamless steel pipe),(T/SSEA 118.3-2021) for (Bi-metal composite pipe. part3: clad plate rolled and welded steel pipe),(T/SSEA 0119-2021) for (High temperature resistance tungsten containing austenitic stainless steel round tube billet for forging and rolling),(T/SSEA 0120-2021) for (Hot rolled strip of carbon structural steel and high strength low alloy structural steel for coil type scaffold),(T/SSEA 0121-2021) for (Cold rolled steel strip for shoe reinforcement),(T/SSEA 0122-2021) for (Cold rolled steel strip for tape measure),(T/SSEA 0123-2021) for (Cold rolled tool steel for utility knife blade),(T/SSEA 0124-2021) for (Cold rolled tool steel for garden instrument),(T/SSEA 0125-2021) for (Technical requirements for advanced treatment of comprehensive sewage in iron and steel enterprises blast furnace process),(T/SSEA 0127-2021) for (Technical specification for the treatment of Fe-bearing dust and sludge by),(T/SSEA 0126-2021) for (Technical specification for co-disposal of hazardous wastes in sintering and as magnetized melting furnace),(T/SSEA 0128-2021) for (Zinc oxide made by the method of gas magnetized melting furnace),(T/SSEA 0129.1-2021) for Intermediate productsrecovered by the method of gas magnetized melting furnace. Part1: regenerated gold raw material),(T/SSEA 0129.2-2021) for (Intermediate productsrecovered by the method of gas magnetized melting furnace. Part2: regeneratedsilver raw material), and (T/SSEA 0129.3-2021) for (Intermediate productsrecovered by the method of gas magnetized melting furnace. Part3: regeneratedzinc raw material) 16 standards were approved by China Special Steel Enterprises Association, and now they are effective. Please check out the attachment for more details.

中国特钢企业协会

China Special Steel Enterprises Association

二〇二一年七月三十日

7/30/21

附件：

序号	标准编号	标准名称	实施日期
1	T/SSEA 0118.1	双金属复合管 第1部分：衬里复合无缝钢管	2021-07-30
2	T/SSEA 0118.2	双金属复合管 第2部分：堆焊复合无缝钢管	2021-07-30
3	T/SSEA 0118.3	双金属复合钢管 第3部分 复合板卷制焊接钢管	2021-07-30
4	T/SSEA 0119	耐高温含钨奥氏体不锈钢圆管坯	2021-07-30
5	T/SSEA 0120	盘扣式脚手架用碳素结构钢和低合金高强度结构钢热轧钢带	2021-07-30
6	T/SSEA 0121	鞋体增强用冷轧钢带	2021-07-30
7	T/SSEA 0122	卷尺用冷轧钢带	2021-07-30
8	T/SSEA 0123	美工刀片用冷轧钢带	2021-07-30
9	T/SSEA 0124	园林工具用冷轧钢带	2021-07-30
10	T/SSEA 0125	钢铁企业综合污水深度处理技术要求	2021-07-30
11	T/SSEA 0126	钢铁企业烧结-高炉流程协同处置危险废物技术规范	2021-07-30
12	T/SSEA 0127	烟气磁化熔融炉处理钢铁工业含铁尘泥技术规范	2021-07-30
13	T/SSEA 0128	烟气磁化熔融炉法次氧化锌粉	2021-07-30
14	T/SSEA 0129.1	烟气磁化熔融炉法回收中间产品 第1部分 再生金原料	2021-07-30
15	T/SSEA 0129.2	烟气磁化熔融炉法回收中间产品 第2部分 再生银原料	2021-07-30
16	T/SSEA 0129.3	烟气磁化熔融炉法回收中间产品 第3部分 再生锌原料	2021-07-30